香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

鋼獎 Bronze Award

媒體及通訊業 Media and Communication



中信國際電訊集團有限公司 CITIC Telecom International Holdings Limited

中信國際電訊集團一向關注環境保護,不斷完善有關環境保護與節能減排的政策,致力以負責任的態度營運業務,以達致可持續發展的目標。公司亦會制定、監察及定期檢討環保指標,並採取合理和切實可行的措施,以持續改善環保表現。

CITIC Telecom International Holdings Limited is committed to caring for the environment. The Company refines its policies related to environmental protection, energy conservation and emission reduction from time to time so as to embrace a responsible attitude in daily operation and achieve the goal of sustainable development. The Company also sets, monitors and reviews regularly its environmental goals, and takes every reasonable and practicable measure to improve its environmental performance continuously.



透過不同措施如冷熱通道、提升地板及於機櫃安裝 罩門及擋風板,成功於2018年把數據中心的PUE 效能表現降至1.87。

Successfully bringing down the average Power Usage Effectiveness (PUE) value of the data centre to around 1.87 in 2018 by implementing various measures such as adoption of cold-hot aisles, raised floors and installation of containment doors and blanking plates at racks.



在數據中心的頂樓安裝水霧系統,為冷水機組提供 冷卻效果,節省能源消耗達14%。

Installing a water mist system at the rooftop of data centre to provide cooling effect to the chillers and achieve 14% power saving.



採用更高效能機電系統、不間斷電源系統及配電櫃內的隔離變壓器,讓數據中心達至更佳節能效果。

Adopting mechanical and electrical systems with high power efficiency, uninterruptable power system and power distribution units to enhance energy efficiency in the data centre.